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Hei Siril. 

 

Jeg har som jeg har skrevet til dere tidligere, vert i den gode tro på at alt var i orden i forhold 

til bruk av Nappane som omsorgssentter. Når dere da sender brev til oss om "Mogeleg ulovleg 

bruk av Nappane" er det sterke ord og de vi har samarbeidet med rygger unna oss. Vi mistet 

f.eks. en meget god avtale meg Begen Kommune på grunn av dette. Når naboer skriver en hel 

del sider opp og ned om alt som er så galt hos oss, som de tar ut av luften, er det ikke rart at 

Helsedirektoratet skygger unna Rusomsorg Vest. For dette ordet "Mogeleg ulovleg drift" er 

blitt omgjort til "ULOVLEG DRIFT" av naboene. 

 

Mitt opoeng med å skrive dette til deg er at vi har mistet 450.000 fra Helsedirektoratet som vi 

har fått i flere år nå og som vi sårt trenger. Er det ikke mulig at dere kan skrive noe om at det 

har vert en misforståelse mellom kommunen og Rusomsorg Vest i oppstarten, men at det er 

nå ordnet opp i og at vi har fått dispensasjon på 2 år på å få krav på plass. 

Jeg har snakket med Helse og Omsorgsdepartementet og det vil nok hjelpe oss om du kunne 

gjort dette. 

 

 
Mvh 
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